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Referat af ordinær generalforsamling på Den lille Skole den 25. april 2024 kl.19.30 
 

1. Valg af dirigent 
Mie Henriksen blev valgt som dirigent og skoleleder Simon blev referent. 
Mie konstaterer at GF er rettidigt varslet og indkaldt indenfor rammerne af vedtægten og 
den er derfor lovlig. 
 

2. Bestyrelsen aflægger beretning 
Sara (formand) aflagde beretning på vegne af bestyrelsen.  
GF tog beretningen til efterretning uden kommentarer. 
 

3. Årsrapport for 2024 forelægges til orientering 
Skoleleder Simon og administrativ leder Andrea præsenterede hovedpunkter fra 
årsrapporten. Der er et godt overskud og der er ingen anmærkninger fra revisoren som går 
på regnskabet. 
GF tog årsrapporten til efterretning uden kommentarer. 
 

4. Budget for 2025 fremlægges til orientering 
Skoleleder Simon og administrativ leder Andrea orienterede om skolens budget for 2025. 
Der budgetteres som altid konservativt for at sikre skolens drift ved pludseligt opståede 
situationer. 
GF tog budgettet til efterretning uden kommentarer. 
 

5. Skolens ledelse aflægger beretning og planer for det kommende skoleår 
Skoleleder Simon aflagde beretning.  
Beretningen lægges op i sin helhed på Intra og på skolens hjemmeside. 
 

6. Beslutning om ændring af skolens vedtægt.  
Bestyrelsens forslag til en revideret vedtægt for Den lille Skole vedlægges til beslutning 
Ingen ønsker hemmelig afstemning og GF vedtager den nye vedtægt ved håndsoprækning. 
Den nye vedtægt lægges op på hjemmesiden og erstatter fra dags dato den tidligere 
vedtægt. 
 

7. Behandling af indkomne forslag – der er ikke indkommet forslag til generalforsamlingen fra 
forældrekredsen 
 

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 
 

Bestyrelsesmedlemmer:  
Der skulle vælges 4 medlemmer for en ordinær toårig periode.  



 

	
www.denlilleskole.dk	

Gammelmosevej	228,	2800		Kongens	Lyngby	
Tlf.:	44	98	39	26								

e-mail:	dls@denlilleskole.dk	

Herudover skulle der vælges 1 medlem for en etårig periode, da en ordinær plads hidtil har 
været dækket af en suppleant. 
 
4 medlemmer for en ordinær toårig periode. 
Der var 4 kandidater som alle blev valgt: 

• Sara K Aurvig 
• Mikkel H Windolf  
• (Anne) Louise G Christensen  
• Danny M Sørensen 

 
1 medlem for en etårig periode. 
Der var 1 kandidat som blev valgt: 

• Mai S Jensen 
 
              Suppleanter: 
              Der skulle vælges 2 suppleanter.  
              Der var to kandidater som begge blev valgt: 

• Anders Thinggaard 
• Niels S Brinkø 

 
Ved det konstituerende bestyrelsesmøde umiddelbart efter GF konstituerede bestyrelsen 
sig med Sara som formand og Kristian som næstformand, sådan at bestyrelsen nu ser ud 
som følger: 

 
• Sara Kordt Aurvig (formand) 
• Kristian Grauengaard (næstformand) 
• Carina Louise Madsen Dichmann 
• Leela Maria Voigt-Jalving  
• Danny M Sørensen 
• Anne Louise Grønlund Christensen 
• Mai Schønemann Jensen 
• Mikkel Haugaard Windolf 
• Anders Thinggaard (suppleant) 
• Niels S Brinkø (suppleant) 

 
9. Eventuelt 

En forælder spørger til bestyrelsens beslutning vedrørende begrænsning af det beløb, som 
kan opkræves til klassekasserne. Begrænsningen besværliggør betalingen til de planlagte 
hytteture og skaber lidt usikkerhed omkring skolens holdning til hytteturene. 
Flere medlemmer af bestyrelsen samt skoleleder Simon forklarer om baggrunden om 
beslutningen – nemlig ønsket om at skabe fællesskaber som inkluderer alle uanset 
økonomisk formåen, samt ønsket om at alle aktiviteter med afsæt i skolen, tager 
udgangspunkt i hvad der er godt for børnene.  
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Bestyrelsen er i gang med et større arbejde omkring temaet ”aktiviteter på kanten af skolen” 
(se fx afslutningen af skolelederens beretning), og de lover i den forbindelse, at fortsætte 
arbejdet hen imod en afklaring i forhold til hytteturene. 
Indtil videre er den naturlige konsekvens i begrænsningen af beløbet til klassekasserne, at 
hytteturene ikke kan betales via den kanal alene. 
En forælder fra 1.kl. fortæller, at bestyrelsens beslutning om begrænsningen i beløbet til 
klassekassen, har givet anledning til en rigtig god snak på et forældremøde. Her har de taget 
fat på temaet omkring hvilke aktiviteter der er gode, hvis de skal være til gavn for børnene 
og hvis man gerne vil have alle med. 
Skoleleder Simon udtrykker, at der er en god og vigtig diskussion, og at han glæder sig over 
at den er åbnet i bestyrelsen og blandt forældrene. Der er mange følelser i spil, og uanset 
hvor vi ender med fx hytteturene, er selve det at forholde sig aktivt til hvordan vi skaber 
inkluderende fællesskaber for alle børn og voksne, vigtigt at sætte på dagsordenen. 


